
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 711
Ministeren bedes bekræfte, at der er behov for at afdække ressourceforhold
og ventetider på opfølgende kontroller m.v., på landets scleroseklinikker som
opfølgning på Sundhedsstyrelsens rapport ”Indsatsen for patienter med multi-
pel sclerose i sundhedsvæsenet” fra 2016, jf. bl.a. udtalelser fra Sundhedssty-
relsen i artiklen ”Sundhedsstyrelsen kender ikke omfanget af udfordringer på
scleroseklinikkerne”. Der henvises til: http://www.mstidsskrift.dk/
ressourcer/23-sundhedsstyrelsen-kender-ikke-omfanget-af-udfordringer-pa-
scleroseklinikkerne.html

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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